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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .§ 1 .
és 13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások
Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Jön a 'ésaládbarát"plakátkampány ?
Miért propagandára költi a kormány a közpénzt, miért nem a családo k

támogatására?”

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban jelent . meg a családbarát közgondolkodást erősítő kampányok és a
családpolitikai eredményekrő l szóló tájékoztató tevékenység végrehajtásához kapcsolód ó
feladatokról szóló 1431/2015 . (VI . 30 .) Korm. határozat.
Eszerint a Kormány a családbarát közgondolkozást erősítő , a családbarát szemléletformálás t
célzó országos kampányra készül, illetve a családpolitikai eredményekr ől akar propagandát
folytatni .
A határozat felszólítja a Miniszterelnökséget vezető minisztert (a Nemzeti Kommunikáció s
Hivatal elnökének bevonásával) és az emberi erőforrások miniszterét a kampányok é s
tájékoztatási tevékenység feltételrendszerének kidolgozására és a végrehajtásukho z
szükséges szerződések megkötésére .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

Milyen munkát kell a tárcának elvégezni a „feltételrendszer kidolgozása ”
érdekében?
Milyen szerződéseket és kivel fognak megkötni a tárca a határozat
végrehajtása érdekében?



Milyen formában, milyen eszközökkel fogják a kampányt folytatni?

Mennyi pénzt szánnak erre a kampányra ?
Miért nem a családok támogatására fordítják ezen összegeket ?
Az eredményekről szóló tájékoztatásban kitérneke majd arra, hogy
mennyivel csökkent a családi pótlék, a gyes, a gyet és az anyasági támogatá s

reálértéke az elmúlt években?

Az eredményekrő l szóló tájékoztatásban kitérnek-e majd arra, hogy a
gyermekek mekkora aránya él szegénységben vagy társadalmi
kirekesztettségben?
Az eredményekről szóló tájékoztatásban kitérnek-e majd arra, hogy a
gyermekes családok mekkora része él a létminimum alatt ?
Az eredményekrő l szóló tájékoztatásban kitérnek-e majd arra, hogy a hán y
család és gyermek nem részesül egyáltalán a családi adókedvezménybe n
illetve járulékkedvezményben?

Bangómé Borbély Ildikk j
országgyűlési képviselő

MSZP

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . július 2 .
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